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Abstract (en)
The support (10) for a post (1) to be detachably fastened on a fixed ground carrier, e.g. a tree grille, is designed as a two-part housing (11) which
receives a spherical head (4) firmly joined to the post (1) and which can be fastened on the carrier by means of a plurality of screwing means (18,
23) bracing the two housing parts (12, 13) together. Either the spherical head (4) or the housing (11) receiving the latter has radially projecting
shoulders which are harder than the corresponding opposite piece; in the case of elements made of grey cast iron, these shoulders are formed from
homogenous bosses joined thereto, and the hard skin of the casting is removed from the opposite piece. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Halterung (10) für auf einem bodenfesten Träger, z.Bsp. einem Baumrost, lösbar zu befestigendem Pfosten (1) ist als ein zweiteiliges, einen
mit dem Pfosten (1) fest verbundenen Kugelkopf (4) aufnehmendes Gehäuse (11) ausgebildet, das durch mehrere, die beiden Gehäuseteile
(12,13) miteinander verspannende Schraubmittel (18,23) auf dem Träger befestigbar ist. Entweder der Kugelkopf (4) oder das diesen aufnehmende
Gehäuse (11) weist radial vorspringende Ansätze auf, die härter sind als das entsprechende Gegenstück; bei aus Grauguss bestehenden
Elementen sind diese Ansätze von homogen damit verbundenen Angüssen gebildet und vom Gegenstück ist die harte Gusshaut entfernt.
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